
  Z Á P I S 

ze zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne  

29.12. 2011 v 19.00 hod. v Domě kultury v Bohdalově 
 

Přítomni: p. J. Dvořák, p. Bc. A. Juda,  p. Ing. L. Kuba, p. J. Rosecký, Ing. M. Šípek,  

    p. Ing. Lisnerová, p. Ing. Prokeš 

11 občanů 

 

1)  Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zahájení jednání Zastupitelstva městyse Bohdalov (dále jen „zastupitelstvo“) provedl v 19. 00 

hod. starosta obce Bc. Arnošt Juda, který přivítal přítomné a konstatoval, že konání zasedání 

zastupitelstva bylo řádně svoláno, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, ing. Karel Mužátko je 

omluven a zastupitelstvo městyse je usnášeníschopné.  

 

2) Volba ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele 

 

Zapisovatelkou byla určena: ing. Ivana Lisnerová 

 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: - Ing. Luděk Kuba, p. Jiří Rosecký 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí ověřovateli zápisu Ing. Luďka    

Kubu a p. Jiřího Roseckého 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

  

3) Schválení programu zasedání:   

 

P. starosta seznámil přítomné s jednotlivými body programu a navrhl rozšíření programu 

zasedání o další bod – projednání a schválení obecně závazné vyhlášky č.4/2011. 

 

Návrh programu:   1.   Zahájení  

       2.   Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu     

       3.   Schválení programu zasedání  

       4.   Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva  

       5.   Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

       6.   Rozpočtové změny městyse č.4/2011 a č. 5/2011  

          7.   Rozpočtové změny městyse č.6/2011 

          8.   Rozpočet městyse na rok  2012 

       9.  Projednání záměru č. 4/2011 -Nebytové prostory o rozloze 37,5 m2 v    

            budově čp. 45, parcela č. st. 17 zastavěná plocha, k.ú. Bohdalov  

      10. ZŠ a MŠ Bohdalov – převod neinvest. příspěvku do rozpočtu městyse 

      11.  Projednání záměru č. 7/2011 prodej části pozemku p.č. 2160/2 v k.ú.       

             Bohdalov  

      12.  Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene k pozemku   

             p.č. KN 660/2, na akci 16010 - 016346; DIZP Z2 ZR, Bohdalov 321   

             mezi Telefonica O2 a městysem Bohdalov       

      13. Žádost o souhlas s užitím znaku městyse Bohdalov 

      14. Nabídka na vstup do MAS Českomoravské pomezí o.p.s.  



                  15.  OZV 4/2011          

                  16. Různé, diskuse 

                17.  Závěr 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje program zasedání 

zastupitelstva rozšířený o bod č.15 projednání a schválení OZV 4/2011  

 

Výsledek hlasování: Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

4) Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva:   
 

Kontrolou usnesení z veřejného zasedání konaného 28.6.2011 bylo konstatováno, že nebyly 

uloženy žádné úkoly. 

 

5)         Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání   

   

- Výběrové řízení na výstavbu přečerpávací stanice, vodovodní přípojky a 

přeložky výtlačného řádu na ČOV v lokalitě Žlibky II, nabídky zaslalo celkem 

6 firem a umístili se v tomto pořadí:  

 

1. VHS Žďár nad Sázavou s.r.o. - nabídková cena 917 400,- Kč vč. DPH 

2. AQUASYS spol. s r.o. - nabídková cena  939 684,- Kč vč. DPH 

3. ing. Radek Gregor, Počítky 18 - nabídková cena 986 197,- Kč vč. DPH 

4. SPH stavby s.r.o. Bystřice nad Pernšt. – nab. cena 989 182,- Kč vč. DPH 

5. GREMIS  s.r.o. -  nabídková cena 1 061 305,- Kč vč. DPH 

6. STYLSTAV s.r.o -  nabídková cena 1 128 480,- Kč vč. DPH 

 

- dokončení výstavba přečerpávací stanice, vodovodní přípojky a přeložky 

výtlačného řádu na ČOV v lokalitě Žlibky II. 

- přeložka kabelu veřejného osvětlení do země a instalace nových sloupů a 

svítidel veřejného osvětlení  

- podání žádosti na Generální finanční ředitelství na prominutí již splaceného 

odvodu, žádost na prominutí vyměřeného penále  

- podání žádosti o posečkání s úhradou vyměřeného penále  

- rozhodnutí o posečkání s úhradou penále 

- vítání občánků, setkání důchodců, koncert Jakuba Pustiny  

- možnosti sestavení vyrovnaného rozpočtu na rok 2012 s ohledem na vyměřené 

penále 

- příprava a finanční zajištění investičních akcí městyse na rok 2012 

- projednání žádostí místních organizací o příspěvek na činnost na rok 2012 

z rozpočtu městyse 

- žádostí občanů a vyhlášení záměrů 

 

 

6)        Projednání a schválení rozpočtových změn městyse č.4/2011 a 5/2011 

 

Starosta obce předložil zastupitelstvu městyse rozpočtové změny č. 4/2011 a 5/2011 o kterých 

rozhodl na základě pravomoci svěřené mu zastupitelstvem městyse usnesením č. 3/2011, 

Provedené rozpočtové změny č. 4/2011 a 5/2011 jsou do výše limitu stanoveného 

zastupitelstvem v  usnesení 3/2011 a zastupitelstvo konstatuje jejich věcnou správnost  



rozpočtové změny městyse č. 4/2011 
Příjmy byly povýšeny o částku    62 300,- Kč 

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku   62 300,- Kč. 

 

rozpočtové změny městyse č. 5/2011 
Příjmy byly povýšeny o částku   147 000,- Kč 

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku  147 000,- Kč. 

 

Podrobný rozpis rozpočtových změn č. 4/2011 a 5/2011 je přílohou tohoto zápisu 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o  

provedených rozpočtových změnách č. 4/2011 a 5/2011.  Rozpočtové změny č. 4/2011 a 

5/2011 jsou do výše limitu stanoveného zastupitelstvem v  usnesení 3/2011 a 

zastupitelstvo konstatuje jejich věcnou správnost 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

7)        Projednání a schválení rozpočtových změn městyse č. 6/2011 

 

Starosta obce přednesl návrh rozpočtových změn, které bylo nutné provést, aby čerpání 

schváleného rozpočtu bylo v souladu s čerpáním skutečným.  

 

Příjmy byly povýšeny o částku   423 808,- Kč 

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku  423 808,- Kč. 

Podrobný rozpis rozpočtových změn je přílohou tohoto zápisu 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočtové změny č. 6/2011 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

8)    Rozpočet městyse na rok  2012 

 

Starosta městyse podal informace o průběhu sestavovaní rozpočtu a o zásadních faktorech, 

které ovlivnily předložený rozpočet. 

 

Celkové příjmy rozpočtu jsou ve výši 17 964 300,- Kč 

Celkové výdaje rozpočtu jsou ve výši 17 964 300,- Kč.  

 

Vyrovnaný rozpočet se podařilo sestavit pouze za použití investičního  úvěru ve výši 4,5 mil. 

Kč. Tento úvěr bude využit na dokončení výstavby sítí v lokalitě Žlíbky II., kde máme 

povinnost do 30.6.2012 provést kolaudaci technické infrastruktury. 

Při rozpočtování výdajů byly stanoveny priority, na které musí být směřovány výdaje 

rozpočtu 2012. V převážné míře se jedná o již započaté akce a investice, které je nutné 

dokončit v závazném termínu. O jednotlivých investičních akcích roku 2012 a dalších 

významných částkách rozpočtu podal informace starosta městyse. 

Schválený rozpočet je přílohou tohoto zápisu. 

 

K projednávanému rozpočtu městyse otevřel starosta diskusi i pro přítomné občany. 

p. Šafránek -   jakým způsobem jsou rozdělovány prostředky jednotlivým organizacím a proč  

byl krácen tak výrazně příspěvek pro TJ Sokol  



- proč nejsou náklady na provoz školy nižší než v minulém roce 

odpověděl starosta – vzhledem k úsporným opatřením v rozpočtu byly všem žadatelům o  

     příspěvky z rozpočtu kráceny přibližně na 1/3, 

V průběhu roku 2011 došlo k výraznému nárůstu cen veškerých energií,  

neinvestiční příspěvek pro ZŠ a MŠ byl na rok 2011 byl ve výši 1,8 mil. Kč, i 

přes zvýšení cen energií je na rok 2012 je v rozpočtu jako neinvestiční 

příspěvek  navržená stejná částka jako v roce předchozím tj. 1,8 mil. Kč 

místostarosta p. Dvořák doplnil, že TJ Sokol žádala o příspěvek 250 000, Kč,   pokud by   

příspěvek pro TJ měl být ve výší 1/3 žádosti tak by představoval 83 333,- Kč, 

zastupitelstvo městyse navrhuje v rozpočtu částku 100 000,- Kč 

p. Blaha     - současné zdravotní středisko i schody jsou v nevyhovujícím stavu, počítá se  

    v rozpočtu s finančními prostředky na jeho opravu 

odpověděl starosta - v loňském roce byla provedena kompletní oprava schodů, řešení  

zdravotního střediska je jednou z priorit stávajícího zastupitelstva, po rekon-

strukci budovy mateřské školy se počítá s umístěním zdravotního střediska do 

této budovy, jsme limitování finančními prostředky, v únoru by měla být 

vyhlášená výzva na energetické úspory budov, budeme podávat žádost na 

výměnu oken, opravu a zateplení střechy a stěn budovy MŠ 

p. Holoubek - jak je to s posečkáním penále ve výši 4 340 016,- Kč 

odpověděl starosta - 6.10.2011 jsme požádali Finanční úřad Jihlava o posečkání s úhradou  

vyměřeného penále,  Finanční úřad naší žádosti vyhověl a povolil posečkání 

s úhradou penále do 31.12. 2012,  

p. Petr Vondrák - budou umístěny na obchvatu značky začátek a konec obce 

odpověděl starosta – osazení těmito dopravními značkami začátek a konec obce na silnici od  

cihelny budeme řešit ve spolupráci s odborem dopravy ve Žďáru nad Sázavou 

p. Šafránek -  doporučuje zastupitelstvu pro zvýšení příjmů rozpočtu městyse zvýšit koeficient  

u daně z nemovitostí,  

dotazuje se, zda se bude zvyšovat poplatek za odpad a stočné 

odpověděl starosta - o možnosti navýšení koeficientu u daně z nemovitostí zastupitelstvo  

nejednalo, navýšení koeficientu daně z nemovitostí by nejvíce zatížilo 

nemovitosti, které především tvoří charakter venkova a venkovské zástavby 

v historickém jádru obce, problémy s rozpočtem našeho městyse a obcí na 

venkově jako celku nelze řešit tím, že nedostatek financí přeneseme na 

obyvatele venkova a zatížíme je dalšími a vyššími poplatky a daněmi.   

Na dnešní jednání zastupitelstva je předložena ke schválení obecně závazná 

vyhláška č. 4/2011, ve které je stanovena výše poplatku na 1 obyvatele dle 

prokazatelných a skutečných nákladů 400 Kč, cena stočného zůstává ve stejné 

výši jako v roce 2011,  

 

po zodpovězení těchto dotazů starosta ukončil diskusi k projednávanému bodu a navrhl 

usnesení 

 

 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočet městyse na  

rok 2012 

      

Výsledek hlasování: Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 



9)    Projednání záměru č. 4/2011  

 

Zastupitelstvo městyse vyhlásilo 5.10. 2011 záměr č. 4/2011 na pronájem nebytových prostor 

o rozloze 37,5 m2 v budově čp. 45, parcela č. st. 17 zastavěná plocha, k.ú. Bohdalov. Na 

vyhlášený záměr se jako jediný zájemce přihlásila paní Zdeňka Mokrá, Bohdalov č.48.   

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje pronájem nebytových 

prostor o rozloze 37,5 m2 v budově čp. 45, parcela č. st. 17 zastavěná plocha, k.ú. 

Bohdalov paní Zdeňce Mokré, Bohdalov č.48.    
      

Výsledek hlasování: Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

10)    ZŠ a MŠ Bohdalov – převod neinvestičního příspěvku do rozpočtu městyse  

 

Starosta městyse seznámil přítomné s dopisem zaslaným ředitelstvím ZŠ a MŠ Bohdalov. 

Vzhledem k dosavadnímu velmi mírnému a příznivému průběhu zimy došlo k úspoře energií. 

ZŠ a MŠ ve výši 100 tis. Kč.. Starosta  podal návrh,  aby byl uspořený neinvestiční příspěvek  

převeden do rozpočtu městyse.   

  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje odvod uspořeného 

neinvestičního příspěvku ZŠ a MŠ ve výši 100 000,- Kč zpět do rozpočtu městyse 

      

Výsledek hlasování: Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

11)      Projednání záměru č. 7/2011 prodej, směnu části pozemku p.č. 2160/2 v k.ú. 

Bohdalov  

 

P. Petr Urbánek, Praha Černý Most  a Marie Urbánková, Bohdalov 27 požádali o odprodej 

části obecního pozemku cca 35 m2, vjezd k jejich rodinnému domu. P. Urbánek a p. 

Urbánková  nabízí městysi protihodnotou ke koupi nebo ke směně pozemek p.č. 2116/8, který 

je v jejich vlastnictví a je pod místní komunikací. Z tohoto důvodu byl vyhlášen záměr č. 

7/2011 na prodej části pozemku p.č. 2160/2 o výměře cca 35 m2. Přesná výměra bude 

stanovena po zaměření geometrickým plánem. Náklady na zhotovení geometrického plánu a 

poplatky spojené se smlouvami a vkladem do katastru nemovitostí uhradí p. Petr Urbánek a p. 

Marie Urbánková. O pozemek dle záměru č. 7/2011 projevil zájem p. Petr Urbánek a p. Marie 

Urbánková. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje prodej části pozemku p.č.  

2160/2 v k.ú. Bohdalov o výměře cca 35 m2 Petru Urbánkovi, Praha, Černý Most  a 

Marii Urbánkové, Bohdalov 27. Přesná výměra bude stanovena po zaměření 

geometrickým plánem 

      

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdržel se: 0 
 

12)     Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene k pozemku p.č. KN 660/2, 

na akci 16010 - 016346; DIZP Z2 ZR, Bohdalov 321 mezi Telefonica Czech Republic a.s. 

a městysem Bohdalov  

 



Firma Telefónica Czech Republic, a.s. žádá o souhlas s uzavřením smlouvy u budoucí 

smlouvě o zřízení věcného břemene k pozemku p.č. 660/2 k.ú. Bohdalov z důvodu uložení 

telefonního kabelu v obecním pozemku. 

 

Návrh usnesení: - Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje Smlouvu o budoucí 

smlouvě o zřízení věcného břemene k pozemku p.č. KN 660/2, na akci 16010 - 016346; 

DIZP Z2 ZR, Bohdalov 321 mezi Telefonica Czech Republic a.s. a městysem Bohdalov  

 

Výsledek hlasování: Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

13)     Žádost o souhlas s užitím znaku městyse Bohdalov   

 

Firma AKTIV 95 OPAVA s.r.o. nás požádala o souhlas s užitím znaku městyse pro vytvoření 

sběratelské kolekce s vyobrazením znaků měst a obcí ČR. 

 

Návrh usnesení: - Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje užití znaku městyse 

Bohdalov firmou AKTIV 95 OPAVA s.r.o., Slezská 110/24, 747 05 Opava, pro vytvoření 

sběratelské kolekce s vyobrazením znaků měst a obcí ČR.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

14)     Nabídka na vstup do MAS Českomoravské pomezí o.p.s.  

 

Městys Bohdalov obdržel nabídku na vstup do MAS Českomoravské pomezí o.p.s. Spolu 

s námi byli osloveny i další obce z našeho okolí, většina z nich se rozhodla  o této nabídce 

jednat a případně do MAS vstoupit. Předpokládá se, že v programovacím období 2014 – 2020 

budou tyto akční skupiny schopny zajistit pro své členy  dotační zdroje na připravené projekty 

v celkové částce  mezi 50 – 100 mil. Kč. Členský vklad do MAS je tři tisíce Kč a příspěvek 

na zpracování strategického plánu činí 5 Kč/ 1 obyvatele.  

 

Návrh usnesení: -   Zastupitelstvo městyse Bohdalov akceptuje nabídku na členství 

městyse v MAS Českomoravské pomezí o.p.s. a pověřuje starostu městyse k dalšímu 

jednání v této záležitosti 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6   Proti: 0  Zdržel se: 1 

 

15)  OZV 4/2011            

 

Starosta městyse předložil ke schválení Obecně závaznou vyhlášku č. 4/2011 o místním 

poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů. Sazba poplatku dle této OZV je stanovena na 400 Kč na 

poplatníka. Částka byla počítána dle skutečných nákladů za kalendářní rok 2010. Ani tato 

nově stanovená částka však plně nepokrývá náklady na odpady a městys je z části 

dofinancovává z rozpočtu. Náklady za rok 2011 nejsou v tomto okamžiku přesně známé, 

protože nemáme dosud všechny faktury, ale již nyní je jisté, že oproti roku 2010 opět dojde 

k navýšení nákladů.  

 

Návrh usnesení: -   Zastupitelstvo městyse schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 

4/2011 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů    



 

Výsledek hlasování: Pro: 7   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

16)  Diskuse  

 

- p. Petr Vondrák – jak bude fungovat chod společnosti MAS 

MAS Českomoravské pomezí již funguje. Přistoupením dalších obcí se výrazně změní 

struktura současné MAS. Její další zaměření a činnost bude předmětem dalších jednání 

s ředitelem MAS,  správní radou a dozorčí radou MAS 

 

-p. Sedmidubský – jak se bude nakládat s prostředky, které tato společnost získá 

Principy a zásady řízení této společnosti budou předmětem dalších jednání předcházejících 

definitivnímu podpisu přihlášky a vstupu do MAS. 

 

-p. Šafránek – jak funguje provoz KD Chroustov? 

Byl vyhlášen záměr na výpůjčku KD Chroustov. Přihlásil se jediný zájemce SDH Chroustov a 

zastupitelstvo schválilo výpůjčku pro SDH Chroustov. 

 

-p. Šafránek – jak je to s poplatky za pořádání zábav a jiných akcí v KD Chroustov 

SDH Chroustov má KD v zápůjčce, při pořádání tanečních zábav a jiných akcí se vybírá 

poplatek za pronájem KD, místní poplatek ze vstupného se odvádí úřadu městyse. 

 

-p. Petr Vondrák – mohly by se na www stránkách obce zveřejňovat informace o pronájmu 

prostor KD 

Zastupitelstvo zváží tuto možnost. Termíny a požadavky na pronájem KD poměrně často 

zájemci o pronájem pozměňují. Přesný přehled o zamluvených termínech je vždy na úřadu 

městyse.  

   

 

 

 

Zasedání ZO ukončil 20.55 hod. starosta obce Bc. Arnošt Juda. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

U S N E S E N Í  č. 4/2011 
 

ze zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného 29.12.2011 v 19 hod. v Domě 

kultury v Bohdalově 
 

 

 

Zastupitelstvo městyse 

 

I. b e r e   n a   v ě d o m í  

 

- Zprávu o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

 

- Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o  

provedených rozpočtových změnách č. 4/2011 a 5/2011.  Rozpočtové 

změny č. 4/2011 a 5/2011 jsou do výše limitu stanoveného zastupitelstvem 

v  usnesení 3/2011 a zastupitelstvo konstatuje jejich věcnou správnost. 

 

II. s c h v a l u j e  

 

- Ověřovateli zápisu Ing. Luďka Kubu a p. Jiřího Roseckého 

 

- Navržený program zasedání rozšířený o bod. č. 15  

 

- Rozpočtové změny č. 6/2011 

 

- Rozpočet městyse Bohdalov na rok 2012 

 

- Pronájem nebytových prostor o rozloze 37,5 m2 v budově čp. 45, parcela č. 

st. 17 zastavěná plocha, k.ú. Bohdalov paní Zdeňce Mokré, Bohdalov č.48. 

 

- Odvod uspořeného neinvestičního příspěvku ZŠ a MŠ ve výši 100 000,- Kč 

zpět do rozpočtu městyse  

 

- Prodej části pozemku p.č. 2160/2 v k.ú. Bohdalov o výměře cca 35 m2 

Petru Urbánkovi, Praha, Černý Most  a Marii Urbánkové, Bohdalov 27. 

Přesná výměra bude stanovena po zaměření geometrickým plánem 

 

- Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene k pozemku p.č. 

KN 660/2, na akci 16010 - 016346; DIZP Z2 ZR, Bohdalov 321 mezi 

Telefonica Czech Republic a.s. a městysem Bohdalov  

 

- Užití znaku městyse Bohdalov firmou AKTIV 95 OPAVA s.r.o., Slezská 

110/24, 747 05 Opava, pro vytvoření sběratelské kolekce s vyobrazením 

znaků měst a obcí ČR  

 

- Nabídku na členství městyse v MAS Českomoravské pomezí o.p.s. a 

pověřuje starostu městyse k dalšímu jednání v této záležitosti 

 



- Obecně závaznou vyhlášku č. 4/2011 o místním poplatku za provoz 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Starosta  …………………………………  

 

 

 

Místostarosta …………………………………  

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

Ing.Luděk Kuba ………………………………….  

 

 

 

p. Jiří Rosecký ………………………………….  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


